
PROTOKÓŁ NR 13/2011
POSIEDZENIE ZARZĄDU POWIATU,

które odbyło się w dniu 11. 05. 2011 r. w godz. 9.00 – 11.10.
w Starostwie Powiatowym przy ul. Dąbrowskiego 17 w Wałczu

Obecni na posiedzeniu członkowie Zarządu Powiatu oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności 
(załącznik nr 1 i 2). 

Proponowany porządek posiedzenia przedstawia się następująco:
           1.  Sprawy  organizacyjne.

a) otwarcie posiedzenia,
      b) stwierdzenie quorum,
      c) przyjęcie porządku posiedzenia,
      d) Przyjęcie protokołu Nr 12/2011.
2.  Przedłożenie wytycznych do arkuszy organizacyjnych szkół podległych powiatowi na  
       rok szkolny 2011/2012.
3.  Przyjęcie harmonogramu prac remontowo - modernizacyjnych w szkołach i placówkach 
      oświatowych podległych powiatowi.
4. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 
     publicznego Powiatu Wałeckiego.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 17/8/2011 Zarządu Powiatu w Wałczu z 
    dnia 2 marca 2011 r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.
7.  Sprawy bieżące.
8.  Wolne wnioski i zapytania.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad pkt 1
Sprawy  organizacyjne.

a)   otwarcie posiedzenia,
b)   stwierdzenie quorum,

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył  Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki.
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum (obecni wszyscy Członkowie Zarządu Powiatu). 

Wobec powyższego Zarząd Powiatu może podejmować prawomocne decyzje.  

c) przyjęcie porządku posiedzenia,

Bogdan Wankiewicz
Zaproponował  zmianę  w  porządku  posiedzenia  poprzez  wprowadzenie  punktu  w  brzmieniu  
„Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu sprawozdania finansowego jednostki  
samorządu terytorialnego za 2010 r.”jako kolejny pkt 7 proponowanego porządku posiedzenia.  
Pozostałe punkty otrzymałyby numerację kolejną.

Wobec  braku  uwag  do  zaproponowanych  zmian  oraz  do  przedłożonego  projektu  porządku  
posiedzenia Zarządu  Starosta poddał niniejszy pod głosowanie.

W wyniku głosowania porządek posiedzenia Zarządu Powiatu  został przyjęty jednogłośnie.



d) przyjęcie protokołów posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 12/2011.

Wobec braku uwag do protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 12/2011 z dnia 21 kwietnia  
2011 r.

Starosta poddał niniejszy pod głosowanie.

W  wyniku  głosowania  protokół  z  posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nr  12/2011  został  przyjęty  
jednogłośnie.

Ad pkt 2
Przedłożenie  wytycznych  do  arkuszy  organizacyjnych  szkół  podległych  powiatowi  na  rok 
szkolny 2011/2012.
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczył Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw  
Społecznych w/m.

Bogdan Wankiewicz
Powiedział, że zapoznał się z informacją na temat wytycznych do arkuszy organizacyjnych. Jeśli 
chodzi o poszczególne oddziały i przedmioty kierunkowe w szkołach to nie zmieniło się zbyt wiele.

Jerzy Goszczyński 
Poinformował, że przy tworzeniu wytycznych do arkuszy to poruszono kwestię 30 – osobowych 
oddziałów oraz łączenia klas technikum zawodowego tylko jeśli chodzi o dwa kierunki. Wbrew 
pozorom  nie  jest  to  działanie  typowo  oszczędnościowe.  Następną  propozycją  do  arkuszy 
organizacyjnych jest przeniesienie biblioteki Zespołu Szkół Nr 3 do budynku Zespołu Szkół Nr 1 
oraz  redukcja  etatu  dla  pedagogów  szkolnych  oraz  kierowników  praktycznej  nauki  zawodu  i 
księgowych.

Bogdan Wankiewicz
Poprosił  Naczelnika  ES  o  przygotowanie  informacji  na  temat  skali  oszczędności  jakie  uda  się 
uzyskać po teoretycznym wprowadzeniu zaproponowanych zmian. 

Józef Kropielnicki
Powiedział, że przedstawiona informacja ściśle zazębia się z informacją przedstawioną wcześniej – 
dot.  naboru  uczniów  do  szkół  ponadgimnazjalnych.  Jeżeli  w  pierwszych  klasach  szkół 
ponadgimnazjalnych będzie łącznie 750 uczniów to będzie to satysfakcjonujący wynik. W świetle 
zaproponowanych zmian można szacować oszczędności na poziomie ok. 300 tys. zł w skali roku. 

Tadeusz Łożecki 
Odniósł się do tematu dot. klas technikum zawodowego i  łączenia tylko dwóch kierunków. Jak 
najbardziej jest za takim rozwiązaniem. Jeżeli klasy technikum byłyby połączeniem 3 kierunków to 
jest to niewątpliwie świadome zaniżanie poziomu. Jeżeli do jednej klasy przyjmie się po kilka osób 
z  różnych zawodów to po 4 latach,  w ostatniej  klasie  po odejściu części z  tych osób, zostanie 
oddział 4 – 5 osobowy. Ponadto żaden z rodziców nie wyrazi zgody na umieszczenie swego dziecka 
w klasie technikum wielozawodowego. Jedynym rozwiązaniem jest rzeczywiście połączenie dwóch 
zawodów w technikum. Naturalną rzeczą jest,  że np.  z 30 osób zaczynających naukę w szkole 
średniej w danej klasie do matury dochodzi w najlepszym wypadku góra 22 – 23 osoby. 

Bogdan Wankiewicz
Zapytał, czy w takim razie jakie z tych trzech kierunków byłyby najbardziej preferowane? 



Tadeusz Łożecki
Odpowiedział, że w zasadzie jest to obojętne. Wszystkie z przedmiotów podstawowych mieszczą 
się  w  jednym  panelu,  a  większość  z  przedmiotów  zawodowych  się  pokrywa  co  można 
zaobserwować  na  przykładzie  połączenia  kierunku  „budownictwo”  z  „urządzeniami 
sanitarnymi”czy na  przykładzie  „melioracji  i  ochrony środowiska”  z  „architekturą  krajobrazu”. 
Jedynym kierunkiem,  gdzie  przedmioty zawodowe nie  za  bardzo mają  się  z  czym pokryć  jest 
technik logistyk mający w cyklu nauczania dużo przedmiotów ekonomicznych. 

Jerzy Goszczyński
Zapytał, co się stanie jeśli będzie zbyt mały nabór?

Bogdan Wankiewicz
Odpowiedział, że w takim przypadku klasa o najmniejszym zainteresowaniu po prostu nie zostanie 
otwarta. 

Tadeusz Łożecki
Powiedział, że w klasach wielozawodowych poziom nauczania jest bardzo różny.

Andrzej Gostołek
Powiedział, że ta pierwsza propozycja, czyli 3-4 zawody w jednej klasie, nie jest aż taka zła,

Tadeusz Łożecki
Powiedział, że być może ale dotyczy to tylko i wyłącznie klas zawodowych. 

Bogdan Białas
Potwierdził, że propozycja ta miałaby rację bytu w tzw. „zawodówkach” ze względu na to, że klasy 
te mają więcej praktyk.

Tadeusz Łożecki
Poinformował, że na dobrą sprawę, jeżeli w klasie jest kilka zawodów to umiejętności ucznia takiej  
klasy wysyła się później na kursy sprawdzające nabyte umiejętności. Koszt opłacenia takiego kursu 
dla jednego ucznia wynosi 6,5 tys. zł za miesiąc, a pieniądze te pozyskuje się z budżetu szkoły.  
Jeżeli na taki kurs wysyła się więcej osób, to koszty związane z przeprowadzaniem takich kursów 
są znacznie większe. Poruszył również kwestię pracowników administracyjnych – jeżeli w jednej ze 
szkół  redukuje  się  etat  np.  pedagoga  szkolnego  to  sprawiedliwość  wymaga  aby  etaty  takie 
zredukować również w pozostałych szkołach. Na dobrą sprawę takie rozwiązanie nie spowoduje 
żadnego  uszczerbku  jeśli  chodzi  o  organizację  pracy  szkoły.  Tak  naprawdę  zmiany  dotyczą 
pracowników dydaktycznych, a nie administracyjnych.

Jerzy Goszczyński
Powiedział, że zmiany dotyczą również pracowników administracyjnych, np.. księgowych, którym 
zmienił się zakres obowiązków. 

Bogdan Białas
Zwrócił  uwagę  na  to,  że  niektóre  z  zawodów  powinny  zostać  rozszerzone  jeśli  chodzi  o 
umiejętności praktyczne. Przykładem może być ślusarz – w dzisiejszych czasach ślusarz musi być 
jednocześnie  spawaczem.  Jeżeli  ślusarz  posiada  uprawnienia  spawacza  –  wtedy  jest  bardzo 
atrakcyjnym pracownikiem dla większości pracodawców. Szkołą, która mogłaby kształcić młodych 
ludzi w tym kierunku jest np. Zespół Szkół Nr 3, a jedyną przeszkodą jest brak środków na tego 
typu działania. 



Tadeusz Łożecki
Powiedział, że dobrze było by stworzyć program stypendiów dla uczniów kształcących się w takich 
kierunkach, chociażby po 100 zł aby pokr5yć koszty dojazdu. Stypendia takie mogą ufundować 
przedsiębiorcy – potencjalni pracodawcy. 

Bogdan Białas 
Powiedział, że jako przedsiębiorca jest w stanie przeznaczyć ok. 200 zł na stypendium dla jednego 
ucznia. 

Tadeusz Łożecki 
Zwrócił uwagę na to, że szkoły niechętnie biorą udział w giełdzie zawodoznawczej organizowane w 
PWSZ w Wałczu. 

Bogdan Wankiewicz
Powiedział, że problem ten został już rozwiązany. 

Józef Kropielnicki
Przedstawił pozostałe wytyczne do arkuszy organizacyjnych:

• oddziały klas I LO 30 – osobowe,
• oddziały klas technikum zawodowego (łączone tylko dwa kierunki),
• przeniesienie biblioteki z ZS Nr 3 do ZS Nr 1,
• ½ etatu pedagoga szkolnego w ZS Nr 2, ZS Nr 3, ZS Nr 4 RCKU,
• ½ etatu kierownika praktycznej nauki zawodu w ZS Nr 2,
• zmniejszenie etatu księgowych:

- ZS Nr 2 do ¾ etatu,
- ZS Nr 4 do ¾ etatu,
- II LO do 3/5 etatu,
- PPP do ¼ etatu
propozycja łączenia zadań księgowości:
- ZS Nr 2 + PBP,
- ZS Nr 4 + PODN,
- II LO + PPP

• zadania kierownika praktycznej nauki zawodu w ZS Nr 2, ZS Nr 3, ZS Nr 4 RCKU 
przejmują wicedyrektorzy szkół,

• ½ etatu kierownika administracyjnego w ZS Nr 1.

Jerzy Goszczyński
Zwrócił  uwagę, że obowiązki kierownika praktycznej nauki zawodu wg wcześniejszych ustaleń 
mieli  przejąć wicedyrektorzy szkół.  Etaty,  które są związane z kierownikami praktycznej  nauki 
zawodu zostaną zlikwidowane a ich obowiązki przejmą wicedyrektorzy – ta propozycja wydaje się 
całkiem rozsądna.  Jest  to  duża materia,  więc można polemizować nad tym,  że  tak  usytuowani 
wicedyrektorzy mogą sobie nie poradzić i jeśli tak będzie to należy ten temat poruszyć. W takim 
przypadku trzeba będzie poszukać alternatywy wspólnie z kierownikami jednostek. Jest to o tyle 
ważne, żeby nie zaprzepaścić całego systemu nauczania w szkołach zawodowych.

Bogdan Wankiewicz
Powiedział, że rozwiązać można tę sprawę w ten sposób, że każdy z nauczycieli praktycznej nauki 
zawodu  jest  odpowiedzialny  za  grupę  uczniów,  ale  zastępca  dyrektora  będzie  zobowiązany do 
czuwania nad jego działaniami pod względem organizacyjnym. Ponadto jeśli  chodzi  o zastępcę 
dyrektora  Szkoły  Mistrzostwa  Sportowego  to  należy  zwrócić  uwagę,  że  działają  tam  dwie 
placówki: SMS oraz Liceum Ogólnokształcące. 



Józef Kropielnicki
Powiedział,  że  podobnie  wygląda  struktura  Zespołu  Szkół  Nr  3,  gdzie  funkcjonuje  liceum 
uzupełniające oraz zasadnicza szkoła zawodowa. 

Bogdan Wankiewicz
Powiedział, że technikum zawodowe i liceum ogólnokształcące należy do jednego zbioru szkoły, 
natomiast w omawianym przypadku ZS Nr 1 występują dwie szkoły. 

Jerzy Goszczyński
Przy podjęciu decyzji należy pamiętać, żeby nie zdestabilizować pracy w szkołach. Jeżeli jednak 
tak się stanie to efekty tego poznamy bardzo szybko. Czy tak umiejscowione prowadzenie praktyk 
zawodowych będzie skuteczne i prawidłowo realizowane? 

Andrzej Gostołek
Powiedział,  że  sprawa ta  zasługuje na jej  dogłębne przeanalizowanie,  ponieważ jest  to  kwestia 
dosyć sporna. 

Bogdan Wankiewicz
Powiedział, że obecnie największy nacisk kładzie się na praktyki zawodowe. Podkreślił też, że w 
Szkole  Mistrzostwa  Sportowego  nie  ma  takich  praktyk,  a  co  za  tym  nie  idzie  –  nie  ma  też 
kierownika praktyk. Wicedyrektor w Zespole Szkół Nr 1 jest odpowiedzialny zarówno za SMS jak i 
za  całą  szkołę.  Jeśli  chodzi  o  kierowników  praktycznej  nauki  zawodu  to  tak  naprawdę  nie 
funkcjonują oni w sposób taki, w jaki powinny. 

Tadeusz Łożecki
Powiedział, że są to co prawda wytyczne do arkuszy organizacyjnych, ale należy szybko dojść do 
porozumienia w sprawie kierowników praktycznej nauki zawodu. Zapytał również, czy Naczelnik 
próbował już rozmawiać z dyrektorami szkół na ten temat i czy są oni przeciwni takim działaniom?

Józef Kropielnicki
Odpowiedział, że dla dyrektorów to jest szok tym bardziej, że nie wszyscy wicedyrektorzy widzą 
siebie w roli kierownika praktyk. 

Bogdan Wankiewicz
Zapytał, w jakich szkołach są kierownicy administracyjni?

Józef Kropielnicki
Odpowiedział, że w każdej, natomiast w Zespole Szkół Nr 2 to osoba zajmująca się kadrami pełni  
funkcję kierownika administracyjnego.

Tadeusz Łożecki
Powiedział,  że  w innych szkołach  są kadrowe oraz  kierownicy administracyjni.  Może lepszym 
rozwiązaniem byłoby zatrzymanie  kierowników praktyk  w każdej  ze  szkół  a  „przyciąć”  resztę 
administracji. Jeśli chodzi o obowiązki kierownika praktyk, to każdy z nich odpowiedzialny jest za 
przygotowanie  programu  praktyk  dla  całej  szkoły  oraz  kierowanie  uczniów  na  te  praktyki, 
przygotowuje umowy między danym przedsiębiorcą a uczniem, bądź grupą uczniów. Do każdej z 
takich umów załącza się również opracowany przez kierownika program praktyk. 

Zbigniew Wolny
Powiedział, że wg niego są to podstawowe zajęcia administracyjne i mógłby je wykonywać zwykły 
inspektor.



Jerzy Goszczyński
Powiedział,  że  jeśli  się  weźmie  pod uwagę,  że  wicedyrektorzy mają  duży zakres  obowiązków 
związany  z  dydaktyką  oraz  z  planowaniem  zajęć  i  kiedy  doda  mu  się  jeszcze  obowiązek 
przygotowania  i  podpisania  300  -  400  umów z  przedsiębiorcami  to  spowoduje  to  zaniedbanie 
pewnych obowiązków na rzecz innych. Należałoby inaczej rozmieścić obowiązki wicedyrektora – 
jeżeli już ma się zajmować praktykami to powinno to być jego główne zajęcie. 

Bogdan Wankiewicz
Powiedział,  że najwyższa pora pokazać,  że w szkołach można wykonać określone zadania przy 
mniejszej  liczbie osób. Ogólnie rzecz biorąc to do informacji  na temat  wytycznych do arkuszy 
organizacyjnych w części dot. planowanych oddziałów to nie ma żadnych zastrzeżeń, natomiast 
trzeba będzie wrócić jeszcze do rozmów na temat zmian w części administracyjnej. 

Po przeprowadzonej dyskusji i wobec braku dalszych uwag Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację 
na temat wytycznych do arkuszy organizacyjnych szkół podległych powiatowi na rok szkolny 2011/2012.

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3
Przyjęcie  harmonogramu  prac  remontowo  –  modernizacyjnych  w  szkołach  i  placówkach 
oświatowych podległych powiatowi.
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczyła Marta Suska – Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji i  
Funduszy Pomocowych w/m oraz Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w/m.

Bogdan Wankiewicz
Poinformował, że niniejszy harmonogram powstawał przy udziale dyrektorów szkół i jest pewnego 
rodzaju „listą życzeń” a część z tych zamierzeń została już zrealizowana. 

Andrzej Gostołek
Zapytał, czy są zabezpieczone środki na wymienione w harmonogramie inwestycje?

Bogdan Wankiewicz
Odpowiedział, że środki na te inwestycje nie są zaplanowane w budżecie.

Józef Kropielnicki
Poinformował,  że za tydzień ma być już wykonany budżet za I kwartał  i z niego rzeczywiście 
wynika, że na wymienione inwestycje rzeczywiście nie ma środków finansowych. 

Bogdan Wankiewicz
Przedstawił zakres planowanych prac w Zespole Szkół Nr 1:
– remont dróg i podjazdu dla osób niepełnosprawnych od frontu szkoły – 200.000,00 zł;
– podjazd dla osób niepełnosprawnych przy bibliotece – 80.000,00 zł;
– budowa windy dla osób niepełnosprawnych przy bibliotece – 100.000,00 zł;
– remont obejścia przy bibliotece (chodnik) – 20.000,00 zł;
– remont płotu wzdłuż biblioteki od strony ul. Kościuszkowców – 12.000,00 zł;
– remont sali lekcyjnej nr 18 – 35.000,00 zł;
– ukończenie remontu internatu SMS – 6.000,00 zł.
Jeśli chodzi o remont dróg i podjazdu dla osób niepełnosprawnych, to absolutnie nie ma możliwości 
na wykonanie tych prac; podjazd dla osób niepełnosprawnych przy bibliotece jest inwestycją już 
realizowaną i trzeba się zastanowić jakie należy zrobić przesunięcia w budżecie, aby zabezpieczyć 
środki  finansowe  na  ten  cel.  Brak  jest  środków  zarówno  na  budowę  windy  dla  osób 



niepełnosprawnych  przy  bibliotece,  jednak  trzeba  dążyć  do  zrealizowania  tej  inwestycji  w 
przyszłości.  Następnie  zwrócił  uwagę,  że należy wykonać chodnik przy bibliotece oraz  remont 
płotu wzdłuż biblioteki od strony Kościuszkowców. Ponadto warto zastanowić się nad podanymi 
szacunkowymi kwotami przy każdym z działań – najprawdopodobniej są one zawyżone.

Marta Suska
Potwierdziła, że w rzeczywistości kwoty te rzeczywiście powinny być mniejsze. 

Bogdan Wankiewicz
Poinformował, że co do remontu sali nr 18, to jeśli dyrektor szkoły chce taki remont przeprowadzić  
to musi mieć na to zarezerwowane środki finansowe. 

Józef Kropielnicki
Powiedział, że dochody własne tej szkoły już znajdują się w budżecie. 

Jerzy Goszczyński
Powiedział, że jeśli dyrektor z przekazanej transzy zaoszczędzi środki na wykonanie remontu sali 
lekcyjnej,  to  jak  najbardziej  wskazane  jest  jego  wykonanie,  jeżeli  działanie  to  uważa  za 
priorytetowe.

Bogdan Wankiewicz
Zapytał, jakie jeszcze prace należy wykonać  jeśli chodzi o remont internatu Szkoły Mistrzostwa 
Sportowego. 

Marta Suska
Oznajmiła, że prace wykończeniowe można by było przełożyć na następny rok, ponieważ są to 
drobne roboty związane z termomodernizacją.

Bogdan Wankiewicz
Przystał na takie rozwiązanie. Wrócił do tematu podjazdu dla osób niepełnosprawnych – możliwe 
jest, że będzie on kosztował  ok. 25 000 zł, a nie jak szacowano – 80 000 zł.

Marta Suska
Powiedziała, że kwota ta będzie wyższa. 

Jerzy Goszczyński
Zwrócił uwagę, że zarówno przy budynku ZS Nr 1 jak i w budynku biblioteki zaplanowane są 
działania polegające na budowie podjazdów dla osób niepełnosprawnych. Czy w związku z tym 
budowa podjazdów przy bibliotece była jednym z warunków termomodernizacji biblioteki? 

Bogdan Wankiewicz
Odpowiedział, że tak. W przyszłości planuje się jeszcze pozyskanie środków na budowę windy, 
która  również  będzie  znacznym  ułatwieniem  dla  osób  niepełnosprawnych.  Ponadto  poprosił 
Głównego  Specjalistę  w  Wydziale  Inwestycji  i  Funduszy  Pomocowych  w/m  o  skorygowanie 
podanych kwot o ok. 30%. 

Józef Kropielnicki
Powiedział, że biblioteka zostanie otwarta 1 września br. a jeszcze trzeba będzie ją doposażyć. Nie 
można dopuścić do sytuacji, że termin otwarcia biblioteki się wydłuży. 

Bogdan Wankiewicz
Jeśli  chodzi  o  Zespół  Szkół  Nr 2 to  w miesiącach czerwiec  –  sierpień  planowany jest  remont 



parkietu na sali gimnastycznej.

Józef Kropielnicki
Powiedział,  że  ujęto  również  remont  toalet  na  parterze  w budynku głównym szkoły,  gdzie  wg 
zaleceń SANEPID- u  wszędzie powinna być ciepła woda. 

Bogdan Wankiewicz
Wg powyższego trzeba będzie odłożyć remont parkietu na później, ponieważ zalecenia SANEPID – 
u są w tej chwili ważniejsze. 

Marta Suska 
Poinformowała, że planowane prace nie ograniczają się tylko i wyłącznie do doprowadzenia ciepłej 
wody ale  też  do  wymiany armatury,  wymiana opraw oświetleniowych,  osprzętu  elektrycznego, 
gipsowanie i malowanie, remont instalacji wodnej i kanalizacyjnej oraz roboty elektryczne. 

Tadeusz Łożecki
Zamiast remontu całej łazienki, łatwiej byłoby pozyskać środki na jej uzupełnienie. 

Bogdan Wankiewicz
Zaproponował przeprowadzenie „wizji lokalnej”  i rozeznanie co do konieczności przeprowadzenia 
zaplanowanych w harmonogramie prac. 

Józef  Kropielnicki
Powiedział,  że  jeśli  chodzi  o  Zespół  Szkół  Nr  2  to  wykonano  tam  prace  o  łącznej  wartości  
53.500,00 zł. 

Bogdan Wankiewicz
Przedstawił zakres planowanych prac w Zespole Szkół Nr 3 obejmujący m.in. remont magazynu 
pod  salą  gimnastyczną,  montaż  drzwi  aluminiowych  w  wiatrołapie  przy  wejściu  od  strony 
podwórza, remont zejścia do pomieszczeń piwnicy, remont ogrodzenia od strony ulicy Okulickiego, 
montaż przęseł stalowych i bramy. 

Marta Suska
Powiedziała, że jeśli chodzi o ogrodzenie przy ul. Okulickiego to zaczęto je remontować, natomiast 
prace te jeszcze nie zostały zakończone. 

Józef Kropielnicki
Powiedział,  że firma VNH zadeklarowała się, że przekaże nawet części metalowe, które będzie 
można wykorzystać do remontu ogrodzenia przy ul. Okulickiego, jednak ostatnio temat ten ucichł, 
więc części potrzebne do jego renowacji zostaną po prostu zakupione. 

Bogdan Wankiewicz
Ponadto zwrócił uwagę na nakaz SANEPID- u, aby wyremontować salę lekcyjną nr 102 oraz 203. 
Koszt  remontu  jednej  z  sal  wynosi  12  tys.  zł,  czy kwota  ta  w zupełności  pokryje  zakres  prac 
nakazanych do wykonania przez SANEPID?

Marta Suska
Odpowiedziała, że tak. 

Bogdan Wankiewicz
Poinformował, że do ważnych remontów należy również zaliczyć remont korytarza na II piętrze.  
Ponadto trzeba będzie zwrócić się do Sanepidu o wydłużenie terminu wywiązania się z obowiązku 



wyremontowania klas lekcyjnych. Trzeba będzie zabezpieczyć środki w wysokości 19 tys. zł na 
remont jednej  z klas (12tys. zł) oraz na remont korytarza na II piętrze (7 tys. zł).  

Marta Suska
Zwróciła uwagę, że w tym roku zostanie wykonana również termomodernizacja internatu połączona 
z  remontem dachu.  Sytuacja  jest  skomplikowana,  ponieważ nie  ma środków w budżecie,  które 
mogłyby zostać przeznaczone na ten cel. 

Tadeusz Łożecki
Powiedział,  że  jeśli  istnieją  obawy  co  do  tego,  że  subwencja  na  rok  2012  może  być 
niewystarczająca na zrealizowanie wszystkich bieżących działań oświatowych, więc należy teraz 
objąć takie zadania,  które można będzie wykonać oraz sfinansować. Jeśli już poruszona została 
kwestia finansowa to warto zwrócić uwagę, że w roku 2010 w jednostkach oświatowych prace 
wzrosły o 1,5 mln

Bogdan Wankiewicz
Powiedział,  że  główne  podwyżki  dot.  tylko  i  wyłącznie  oświaty  i  odbywało  się  to  w  trybie 
ustawowym. Na dzień dzisiejszy z budżetu Powiatu nie  dokłada się  ani  złotówki – przekazana 
subwencja w zupełności wystarcza -  na płace,  pochodne oraz działalność bieżącą.  Wracając do 
tematu harmonogramu prac remontowo – modernizacynych to w przypadku Zespołu Szkół Nr 4 
należałoby wykonać schody wejściowe do budynku nr  2  oszacowane na 2 tys.  zł,  więc szkoła 
mogłaby sama je  sobie  wygospodarować ze  swoich  własnych środków.  Ponadto  bardzo ważną 
rzeczą jest wymiana instalacji elektrycznej na korytarzu głównym na pierwszym piętrze budynku nr 
1 oraz remont klasopracowni humanistycznej nr 207 – usunięcie starej warstwy tynku, gipsowanie, 
gruntowanie,  malowanie  ścian i  sufitu,  wymiana instalacji  elektrycznej  i  oświetlenia,  położenie 
płytek podłogowych typu gres. Na pewno zostaną zabezpieczone środki w wysokości 11 tys. zł z 
przeznaczeniem na wymianę instalacji elektrycznej. 

Jerzy Goszczyński 
W ZS Nr 4 w pierwszej kolejności trzeba naprawić schody oraz wymienić instalację elektryczną. Z 
wykonaniem pozostałych zadań można poczekać.  

Bogdan Wankiewicz
W II Liceum Ogólnokształcącym istnieje potrzeba remontu drogowego polegającego na przełożeniu 
kostki  brukowej  na  placu  manewrowym  oraz  chodnika  wraz  z  odwodnieniem  oszacowane  na 
22.500,00 zł, prace remontowe budynku gospodarczego (wymiana pokrycia oraz renowacja więźby 
dachu).

Tadeusz Łożecki
Nawiązał do tematu remontu polegającego na przełożeniu kostki brukowej na placu manewrowym 
– kostki brukowej do przełożenia nie ma tam za dużo, a koszty są spore.

Bogdan Wankiewicz
Nie zgodził się z tym stwierdzeniem. 

Marta Suska
Powiedziała,  że materiał,  który byłby tam przekładany to nie jest  zwykły polbruk, gdzie trzeba 
wykorzystać odpowiednio więcej piasku itd. 

Bogdan Wankiewicz
Jako planowane inwestycje wymienił także modernizację dwóch sal lekcyjnych oraz sekretariatu 
szkoły. Zapytał, jak będzie wyglądała ta modernizacja?



Marta Suska 
Odpowiedziała, że będzie polegała na pomalowaniu ścian. 

Jerzy Goszczyński
Dodał, że szkoła może to zrobić we własnym zakresie, gdyż ma swojego konserwatora. 

Bogdan Wankiewicz
Zdecydował  o  ewentualnym  odmalowaniu  sal  lekcyjnych,  natomiast  modernizację  sekretariatu 
można odwlec w czasie. 

Jerzy Goszczyński
Zapytał, co z budynkiem gospodarczym?

Bogdan Wankiewicz
To zadanie należy odłożyć w czasie, ponieważ środki na ten cel należy zabezpieczyć w budżecie na 
następny rok. 

Po przeprowadzonej dyskusji i wobec braku dalszych uwag Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację 
na  temat  harmonogramu  prac  remontowo  –  modernizacyjnych  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych  
podległych powiatowi.

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 4
Podjęcie uchwały Nr 31/13/2011 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację 
zadania publicznego Powiatu Wałeckiego.

Wobec braku uwag Członków Zarządu do przedłożonego projektu uchwały Starosta poddał niniejszy pod  
głosowanie.

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął  uchwałę Nr 31/13/2011 w sprawie ogłoszenia 
otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wałeckiego.

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 5
Podjęcie uchwały Nr 32/13/2011 w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok.

Maria Morawicz
Poinformowała, że zmieniły się dochody budżetu powiatu o kwotę 20 000 zł a zmiany te polegały 
na zwiększeniu dotacji na zadania bieżące realizowane na podstawie umów między jednostkami  
samorządu terytorialnego o kwotę 20 000 zł oraz zmieniły się wydatki budżetu powiatu o kwotę 
20 000 zł  polegające  na  zwiększeniu planów finansowych na zadania bieżące realizowane na  
podstawie  umów  między  jednostkami  samorządu  terytorialnego  o  kwotę  20  000  zł.  Ponadto  
dokonuje  się  przemieszczenie  wydatków  w  rozdziałach  na  kwotę  14  531  zł  na  wniosek  
kierowników jednostek podległych Powiatowi. 

Wobec braku uwag Członków Zarządu do przedłożonego projektu uchwały Starosta poddał niniejszy pod  
głosowanie.



W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął  uchwałę Nr 32/13/2011 w sprawie zmian w  
budżecie na 2011 rok.

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 6
Podjęcie uchwały Nr 33/13/2011 w sprawie zmiany uchwały Nr 17/8/2011 Zarządu Powiatu w 
Wałczu z dnia 2 marca 2011 r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.

Wobec braku uwag Członków Zarządu do przedłożonego projektu uchwały Starosta poddał niniejszy pod  
głosowanie.

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednogłośnie  podjął  uchwałę Nr 33/13/2011 w sprawie zmiany  
uchwały  Nr  17/8/2011  Zarządu  Powiatu  w  Wałczu  z  dnia  2  marca  2011  r.  w  sprawie  udzielenia  
pełnomocnictwa.

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 7
Podjęcie  uchwały  Nr  34/13/2011  w  sprawie  przedłożenia  Radzie  Powiatu  sprawozdania  
finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2010 rok.

Wobec braku uwag Członków Zarządu do przedłożonego projektu uchwały Starosta poddał niniejszy pod  
głosowanie.

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/13/2011 w sprawie przedłożenia 
Radzie Powiatu sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2010 r.

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 8
Sprawy bieżące.

Zarząd Powiatu rozpatrzył wnioski i pisma skierowane do Zarządu Powiatu, mianowicie:

1. Pismo Zachodniopomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Barzkowicach z dnia 21.04.2011 r. 
w  sprawie  wsparcia  II  Koszalińskiej  Wystawy  Maszyn  dla  rolników  i  mieszkańców  obszarów 
wiejskich organizowanej w dniach 21-22.05.2011 r. w Koszalinie, w zakresie organizacji transportu 
rolników i ich rodzin z terenu gminy zaproszonych na wystawę (autokar) oraz ufundowania nagród 
dla zespołów folklorystycznych w ramach „Przeglądu Kapel i Zespołów Ludowych”.
Zarząd Powiatu rozpatrzył niniejsze pismo jednocześnie informując, że jeśli chodzi o organizację 
transportu  na  wystawę  to  pozostaje  to  w  kwestii  poszczególnych  gmin,  oraz  zaproponował 
ufundowanie nagrody po uprzednim rozeznaniu sprawy w ścisłej konsultacji z Zarządem Powiatu.

2. Pismo  Dyrektora  Sprzedaży „Gazety  Wyborczej”  Katarzyny Owczarek  –  Pukaczewskiej  z  dnia 
10.05.2011 r. w sprawie wzięcia udziału w projekcie polegającym na opublikowanie w specjalnym 
dodatku informacji o mieście Wałcz.
Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek negatywnie z uwagi na to, że niniejsza oferta powinna zostać 
skierowana do Burmistrza Miasta Wałcz.

3. Pismo Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w/m z dnia 09.05.2011 r. wraz z protokołem zespołu 



doradczo – konsultacyjnego w sprawie ofert organizacji pozarządowych na realizację zadań Powiatu 
Waleckiego.
Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek pozytywnie przyznając dofinansowanie wg propozycji zespołu 
doradczo – konsultacyjnego z przeznaczeniem na zadania określone w poszczególnych wnioskach – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

4. Pismo Zarządu Caritas Parafii pw św. Antoniego w Wałczu z dnia 26.04.2011 r. w sprawie wsparcia  
prowadzonej działalności polegającej na ufundowanie pierwszej nagrody rzeczowej w związku z 
loterią fantową, która odbędzie się podczas imprezy charytatywnej „Antoniada” w m-cu czerwcu br.
Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek pozytywnie.

5. Pismo Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Wałczu z dnia 
06.05.2011  r.  w  sprawie  zabezpieczenia  finansowego  bieżącej  działalności  Zespołu  do  czasu 
otrzymania zgodnie z decyzją Wojewody Zachodniopomorskiego dodatkowych środków z budżetu 
Wojewody na pokrycie niezbędnych wydatków związanych z orzekaniem.
Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek pozytywnie – stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

6. Pismo Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami w/m z dnia 05.05.2011 r.  
dot.  pisma  ENEA  Operator  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wybudowanie  kablem  ziemnym 
elektroenergetycznego  przyłącza  pod  jezdnią  ul.  Dworcowej  metodą  przecisku  bez  naruszenia  
struktury jezdni oraz zajęcie stanowiska w niniejszej sprawie.
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  niniejszym  pismem  i  wyraził  zgodę  na  przeprowadzenie 
wymienionych prac oraz ustalił wysokość opłaty za ustanowienie służebności przesyłu na 4.000,00 
zł – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

7. Wnioski radnego Marka Pawłowskiego zgłoszone podczas V sesji Rady Powiatu, która odbyła się 27 
kwietnia 2011 r.  w sprawie:

a)  przygotowania na następną sesję  zmiany uchwały Nr XXXV/268/2010 akceptującej  działania  
dążące  do  zmiany  przeznaczenia  budynku  głównego  szpitala  ewentualnie  dokonanie  zmian  w 
Strategii Rozwoju – cele długoterminowe: ochrona zdrowia, gdzie istnieje zapis „Zagospodarowanie 
posiadanej infrastruktury na cele ochrony zdrowia”, gdzie niniejszy cel jest rozbieżny z powyższą  
uchwałą;

b) udostępnienia w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Wałczu protokołów 
posiedzeń organów powiatu i komisji rady  powiatu;

c)  wystąpienia  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  jasne  sprecyzowanie  celu  jaki  chciano 
osiągnąć poprzez zamieszczenie w pozytywnej ocenie sprawozdania zarządu z wykonania budżetu 
za  2010  rok  wzmianki  o  przekroczeniu  progu  60%  dopuszczalnego  limitu  długu  publicznego 
określonego ustawą o finansach publicznych.

Ad a) Zarząd Powiatu poinformował, że dokonano zmian w Strategii Rozwoju w części dotyczącej  
celów długoterminowych: ochrona zdrowia, gdzie istnieje zapis „Zagospodarowanie  posiadanej  
infrastruktury na cele ochrony zdrowia”.

Ad  b)  Zarząd  Powiatu  poinformował,  że  prowadzone  są  działania  mające  na  celu  
umożliwienie  bieżącego  umieszczania  w/w  protokołów  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  
Starostwa Powiatowego w Wałczu.

Ad c) Zarząd Powiatu poinformował, że nie widzi potrzeby występowania do Regionalnej Izby  
Obrachunkowej  o  sprecyzowanie  celu  zamieszczenia  w  sprawozdaniu  Zarządu  z  wykonania  
budżetu  za  2010  rok   wzmianki  o  przekroczeniu  progu  60%  dopuszczalnego  limitu  długu  
publicznego określonego ustawą o finansach publicznych.

8. Negatywna opinia Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w/m z dnia  20.04.2011 r. 
w sprawie wniosku Burmistrza Tuczna złożonego w dniu 08.04.2011 r. w sprawie wprowadzenia 



zakazu  używania  jednostek  pływających  z  napędem  motorowym  na  zbiornikach  wodnych  w 
powiecie wałeckim. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z niniejszą opinią nie wnosząc do powyższego żadnych uwag.

9. Uchwały Rady Powiatu podjęte podczas V sesji Rady Powiatu w Wałczu w dniu 27.04.2011 r.
Zarząd Powiatu zapoznał  się z niniejszymi i  skierował je do merytorycznych wydziałów w celu  
realizacji – stanowią załącznik nr 13 do protokołu.

10. Oferta  organizacji  pozarządowej  na  realizację  zadania  publicznego  Powiatu  Wałeckiego 
Stowarzyszenia Miłośników Lotnictwa w Mirosławcu z dnia 03.03.2011 r. w sprawie organizacji 
uroczystych obchodów Święta Lotnictwa oraz festynu „Weekend Pod Lotniczym Niebem” w okresie 
od 26.08.2011 r. do 27.08.2011 r.
Zarząd Powiatu zapoznał się z niniejszą ofertą i zadeklarował uzyskanie pomocy w zorganizowaniu 
festynu u Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego.

11. Oferta  organizacji  pozarządowej  na  realizację  zadania  publicznego  Powiatu  Wałeckiego 
Stowarzyszenia Miłośników Lotnictwa w Mirosławcu z dnia 02.03.2011 r. w sprawie organizacji 
„Lotniczej Majówki – Na żołnierską nutę” w dniu 28.05.2011 r. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z niniejszą ofertą i zaproponował dofinansowanie niniejszego zadania 
publicznego w wysokości 1.000 zł.

12. Oferta organizacji pozarządowej na realizację zadania publicznego Powiatu Wałeckiego „Odkrywam 
– Przeżywam - Działam” Fundacji  „Lider Wałecki” z dnia 22.04.2011 r.  dot.  wyjazdu dzieci  ze 
szkoły w Szwecji do Zakopanego.
Zarząd Powiatu zapoznał się z niniejszą ofertą i zaproponował dofinansowanie niniejszego zadania 
publicznego w wysokości 500 zł. 

Ad pkt 9
Wolne wnioski i zapytania.

Wobec braku głosów w pkt ”Wolne wnioski i zapytania” i wobec wyczerpania porządku posiedzenia  
Starosta o godz. 11.10 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu Nr 13/2011.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:                                 Zarząd Powiatu:
                                                             
Emilia Łuczak              Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki

                                                       Jerzy Goszczyński – Wicestarosta Wałecki

                                                                              Tadeusz Łożecki – Członek Zarządu Powiatu




